
 

 

Στις 19/12/18 συναντήθηκα με τον πρόεδρο του Εργατικού Κέντρου 

Ελευσίνας Λίγκο Ευάγγελο, άλλα μέλη του διοικητικού συμβουλίου 

και εργαζόμενους της ΠΥΡΚΑΛ.  

 

Τους ευχαριστώ όλους για την ενημέρωση και τους εύχομαι καλά 

Χριστούγεννα, καλές γιορτές και καλή χρονιά. 

 

 


